

## HKEX INFORMATION SERVICES LIMITED

(A wholly-owned member of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited Group)

12 December 2016

By Email

Our Ref: MDD/16/2337

**To: All Vendors**

### “HKEX Market Data Conference 2016” in Shanghai, China

Kindly be informed that the “**HKEX Market Data Conference 2016**” was successful held in Shanghai, China on 8 December 2016. Over 150 participants including information vendors, Mainland brokers and institutional investors attended the event; 19 information vendors also signed up as exhibitors to promote their products and services. In addition to presentations by HKEX executives sharing market data business updates, guest speakers from SSE Infonet Ltd (the wholly-owned subsidiary of Shanghai Stock Exchange), Sina Hong Kong Limited, Tencent Holdings Limited and Zhengzhou Esunny Information Technology Co., Ltd. were also invited to speak in the Conference.

Further, for the first time ever, the Conference included an award ceremony to express our appreciation to the efforts made by information vendors to promote HKEX market data coverage in the Mainland. The list of the award recipients are as follows:

1. Best Information Vendor Partner: Shanghai Qianlong Advanced Technology Co Ltd.
2. Information Vendor with Most Comprehensive Services: East Money Information Co., Ltd.
3. Best Mainland Broker Partner: Haitong Securities Co., Ltd.
4. Mainland Market Data Hub Founding Broker: China Securities Co., Ltd.
5. Fixed Monthly Fee (5 price-depths) Service Programme Founding Broker: China Galaxy Securities Company Limited
6. Best Mainland-Hong Kong Business Development Information Vendors: ET Net Limited, Tele-Trend Limited
7. Best Global Information Vendor: Reuters Ltd, a Thomson Reuters Company
8. Best Technical Support Information Vendor – Mainland: Shanghai Hundsun JuYuan Data Service Co.,Ltd
9. Best Technical Support Information Vendor – Overseas: ICE Data Services (Interactive Data Real-Time Services, Inc.)
10. Rising Information Vendor of the Year: Futu Securities International (Hong Kong) Limited
11. Partner Information Vendors of the Mainland Market Data Distribution Partnership Programme for New Derivatives Products:
  - AAStocks.com Limited / Shanghai DZH Ltd
  - East Money Information Co., Ltd.
  - Hexin Flush Financial Information Network Ltd.
  - Shanghai Pobo Network Data Information Co.,Ltd
  - Shanghai Qianlong Advanced Technology Co Ltd
  - Sina Hong Kong Limited
  - Tencent Holdings Limited
  - Wind Information Co., Ltd.
  - Webstock Information Systems Co., Ltd
  - Zhengzhou Esunny Information Technology Co., Ltd

12 December 2016  
Our Ref: MDD/16/2337

By Email

- 2 -

Presentation foils as well as the photos of some snapshots of the conference are available on HKEX website <http://www.hkex.com.hk/eng/prod/dataproduct/marketingevents1.htm> for your reference.

Should there be any questions, please send an email to [MarketData@hkex.com.hk](mailto:MarketData@hkex.com.hk).

Yours sincerely,

Winnie Sin  
Senior Vice President  
Data Licensing & Marketing, Market Data  
Markets Division

## 香港交易所资讯服务有限公司

(香港交易及结算所有限公司集团全资附属成员机构)

参考編號: MDD/16/2337

电邮传递

致所有信息商：

### 「2016 香港交易所市场数据论坛」

「2016 香港交易所市场数据论坛」已于 2016 年 12 月 8 日 (星期四) 在中國上海顺利举行。超过 150 名来自信息供应商、内地券商和机构投资者的代表参加，并有 19 家信息商参展，推广他们的产品和服务。除了香港交易所管理人员分享市场数据业务的最新发展外，来自上证信息网络有限公司(上海证券交易所全资子公司)、新浪香港有限公司、腾讯控股有限公司和郑州易盛信息技术有限公司的代表也应邀作为嘉宾发言。

此外，今年论坛还首次增设颁奖环节，向积极於中国内地推广香港交易所市场数据的信息商表达感谢。获奖信息商名单如下：

1. 最有价值信息商: 上海乾隆高科技有限公司
2. 最全面服务信息商: 东方财富信息股份有限公司
3. 最佳券商伙伴: 海通证券股份有限公司
4. 上海数据枢纽创始券商: 中信建投证券股份有限公司
5. 五档包月服务创始券商: 中国银河证券股份有限公司
6. 最佳中港业务发展信息商: 经济通有限公司, 香港捷利资讯有限公司
7. 最佳海外信息商: 路透社有限公司
8. 最佳技术支持内地信息商: 上海恒生聚源数据服务有限公司
9. 最佳技术支持海外信息商: ICE Data Services (Interactive Data Real-Time Services, Inc.)
10. 年度新星信息商: 富途证券国际(香港)有限公司

11. 衍生產品市场数据合作伙伴:  
阿斯达克网络信息有限公司 / 上海大智慧股份有限公司  
东方财富信息股份有限公司  
浙江核新同花顺网络信息股份有限公司  
上海彭博财经资讯有限公司  
上海乾隆高科技有限公司  
新浪香港有限公司  
腾讯控股有限公司  
万得信息技术股份有限公司  
上海文华财经信息股份有限公司  
郑州易盛信息技术有限公司

是次论坛的演讲资料及相片已上传至交易所网站  
[http://www.hkex.com.hk/chi/prod/dataprod/marketingevents1\\_c.htm](http://www.hkex.com.hk/chi/prod/dataprod/marketingevents1_c.htm)，以供参考。

如阁下有任何问题，请发送电子邮件至 [MarketData@hkex.com.hk](mailto:MarketData@hkex.com.hk)。

顺颂商祺

市场科 市场数据部  
数据授权及推广 高级副总裁  
冼韻妮 谨启  
2016 年 12 月 12 日